

CERTIFICAT DE DROIT A PENSION NUMERISE

Chères et chers collègues,

Le Certificat de droit à pension numérisé serait une des trois options que la Caisse commune des pensions du personnel des Nations Unies (CCPPNU) propose aux retraités et aux bénéficiaires conformément au document officiel sur ce sujet affiché sur leur site Web.

Par conséquent, si vous souhaitez continuer à recevoir le Certificat de droit à pension sur support papier, vous n'avez aucune démarche à entreprendre.

CCPPNU.
Cordialement,
Le Comité exécutif

DIGITIZED CERTIFICATE OF ENTITLEMENT

Dear Colleagues,

The Digitized Certificate of Entitlement would be one of three options that the United Nations Joint Staff Pension Fund (UNJSPF) offers retirees and beneficiaries as stated in the official document on their Website. Therefore, if you wish to continue to receive your Certificate of Entitlement in paper form, you do not need to take any action.

In the other two cases, you will have to follow the steps indicated on the Website.

Regards,
The Executive Committee
